

Divorced from his wife and reality, eccentric Andrew (Robert Dayton) has a revelation and applies a mystical mantra to his romantic life in order to become a successful ladies' man, rise from his depression and achieve a state of divinity. With the superhuman persistence of a door-to-door salesman, he struggles with a resentful friend, his lingering feelings for his ex and reality's refusal to cooperate with his plan.

Divorcé de sa femme et de la réalité, l'excentrique Andrew (Robert Dayton) a une révélation et applique un mantra mystique à sa vie amoureuse dans le but de réussir comme homme à femmes, de sortir de sa dépression et d'atteindre la divinité. Avec la persistance surhumaine d'un vendeur qui fait du porte à porte, il doit affronter un ami rancunier, ses sentiments persistants pour son ex et la réalité qui refuse de coopérer avec son plan.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER The Blue Curtain Productions Inc., 1531 Barclay Street, Suite 304, Vancouver BC V6G 1J8 Canada. T (604) 408-1691 F (604) 408-1691 thebluecurtain@yahoo.ca